

السيرة الذاتية

Curriculum Vitae

Personal Information:

البيانات الشخصية:

Name : Nadia Nouredin Almabrouk Essarbout	الاسم : نادية نورالدين المبروك الصربوط
Date of Birth : 03/07/1977	تاريخ الميلاد : 03/07/1977 م
Place of Birth : Tripoli	مكان الميلاد : طرابلس
Nationality: Libyan	الجنسية : ليبية
Residence address: Hay Elandulus / Tripoli	عنوان السكن : حي الاندلس / طرابلس
Mobile : 0917334448	رقم الهاتف : 0917334448
E-mail : nouressarbout77@gmail.com N.Essarbout@uot.edu.ly	البريد الالكتروني : nouressarbout77@gmail.com N.Essarbout@uot.edu.ly

Scientific Qualifications:

المؤهلات العلمية:

1.	General Education Certificate (G.E.C.) "Science" for the academic year 1995/1996.	1. شهادة الثانوية العامة " علمي " للعام الدراسي 1996/1995 م.
2.	(B.S.C.) Bachelor of Science, Zoology Department- Faculty of Science , University of Tripoli, for the spring semester of 1999/2000.	2. بكالوريوس علوم قسم علم الحيوان جامعة طرابلس للفصل الدراسي ربيع 2000/1999 م.
3.	(M.S.A) Master Degree in Zoology, Zoology Department- Faculty of Science , University of Tripoli for the academic year 2009/2010 and a master's thesis entitled Mutations in the factor VIII gene (F8) and their discovery in Libyan patients with hemophilia A.	3. الماجستير في علم الحيوان (Zoology) بجامعة طرابلس/ كلية العلوم /قسم علم الحيوان للعام الجامعي 2010/2009م ورسالة الماجستير بعنوان الطفرات في مورثة العامل الثامن (F8) و اكتشافها في المرضى الليبيين المصابين بسبيلة الدم (أ).

Jobs:

الوظائف:

<p>✚ An employee at the University of Tripoli / Faculty of Medical Technology / Department of Public Health in the position of Research Assistant from 07/07/2008 until 02/29/2012.</p>	<p>✚ موظفة بجامعة طرابلس / كلية التقنية الطبية / قسم الصحة العامة في وظيفة مساعد باحث منذ 2008/07/07م وحتى 2012/02/29م.</p>
<p>✚ I have held the position of a faculty member (assistant lecturer) at the Department of Public Health - Faculty of Medical Technology - University of Tripoli from 1/3/2012 AD until 31/5/2016.</p>	<p>✚ أشغل وظيفة عضو هيئة تدريس (مساعد محاضر) بقسم الصحة العامة - كلية التقنية الطبية - جامعة طرابلس منذ 2012/3/1م حتى 2016/5/31م.</p>
<p>✚ Since 1/6/2016 I was promoted to the degree of (lecturer) and continued in the same department and college.</p>	<p>✚ منذ 2016/6/1م ثم ترقيتي إلى درجة (محاضر) ومستمر في نفس القسم والكلية.</p>

Training Courses:

الدورات التدريبية:

<p>✚ A training course in the laboratories of Al-Galaa Children's Hospital in a month, meaning Jan / 2001, and it was for a month.</p>	<p>✚ دورة تدريبية في معامل مستشفى الجلاء للأطفال في شهر يناير / 2001 م وكانت لمدة شهر.</p>
<p>✚ A training course in the field of Windows 98 at the Institute of Technology Sciences for Computer, from 20/2 / to 10/4/2001.</p>	<p>✚ دورة تدريبية في مجال Windows 98 في معهد علوم التقنية للحاسب الآلي في الفترة ما بين 20/2 / إلى 10/4/2001 م.</p>
<p>✚ An English language course at the International Center for Language Teaching at Beginner 2 level, from 3/15 to 05/24/2003.</p>	<p>✚ دورة لغة إنجليزية بالمركز الأممي لتعليم اللغات في مستوى Beginner 2 في الفترة ما بين 3/15- إلى 2003/5/24 م.</p>
<p>✚ The second course of the English language at the International Center for Language Teaching at Elementary 1 level, from 5/6 to 14/8/2003.</p>	<p>✚ دورة الثانية للغة إنجليزية في المركز الأممي لتعليم اللغات في مستوى Elementary 1 في الفترة ما بين 6/5- إلى 2003/8/14 م.</p>
<p>✚ A training course in the field of using PCR and DNA extraction organized by the National Committee for Bioethics and Biosafety and the Biotechnology Research Center in the period between 10-21 / 4/2005.</p>	<p>✚ دورة تدريبية في مجال استخدام PCR وإستخلاص حمض النووي DNA التي نظمتها اللجنة الوطنية للأخلاقيات البيولوجية والأمان الحيوي ومركز بحوث التقنيات الحيوية في الفترة ما بين 10-21/4/2005م.</p>

<p>✚ A training course in the field of using PCR Time-Real organized by the National Committee for Bioethics and Biosafety and the Biotechnology Research Center in the period between 12-23 / 6/2005.</p>	<p>✚ دورة تدريبية في مجال استخدام PCR Real-Time التي نظمتها اللجنة الوطنية للأخلاقيات البيولوجية والأمان الحيوي ومركز بحوث التقنيات الحيوية في الفترة ما بين 12-23 / 6/2005م.</p>
<p>✚ An English language course at the Higher Elementary at the Language Center located at the Faculty of Graduate Studies - University of Tripoli LETUP from 10/25/2009 to 02/17/2010.</p>	<p>✚ دورة لغة إنجليزية في Higher Elementary بمركز اللغات مقره بكلية الدراسات العليا - جامعة طرابلس LETUP في الفترة ما بين 2009/10/25م إلى 2010/02/17م .</p>
<p>✚ An English language course in the Lower Pre-intermediate at the Language Center located at the College of Graduate Studies - University of Tripoli (LETUP) in the period from 01/03/2010 to 05/17/2010 to obtain CEF A2.</p>	<p>✚ دورة لغة إنجليزية في Lower Pre-intermediate بمركز اللغات مقره بكلية الدراسات العليا - جامعة طرابلس LETUP في الفترة ما بين 2010/03/01م إلى 2010/05/17م للحصول CEF A2.</p>
<p>✚ A course in automatic correction in 2011-2012, for one week, with Dr. Abdul-Ghani Al-Musalati .</p>	<p>✚ دورة في التصحيح الآلي في 2011-2012م لمدة أسبوع مع الدكتور/ عبدالغني المسلاتي .</p>
<p>✚ Course in Coordination Management (NP Center) in 2015.</p>	<p>✚ دورة في الإدارة التنسيقية (مركز شركة np) في 2015م.</p>
<p>✚ Courses in Prescription Drug Labeling For Safety, Regulation and Cosmetic Marketing Course ,(July, 2016).</p>	<p>✚ دورة في وضع العلامات على الوصفات الطبية للسلامة والتنظيم وتسويق مستحضرات التجميل ، (يوليو ، 2016).</p>
<p>✚ A training course in Principles of Education Measurement and Evaluation, from 18/3/2018 to 20/3/2018, with (9) training hours at the University of Tripoli / Research, Consultation and Training Center.</p>	<p>✚ دورة تدريبية في مبادئ التقويم والقياس التربوي (Training course in Principles of Education Measurement and Evaluation) في الفترة من 2018/3/18م إلى 2018/3/20م بواقع (9) ساعات تدريبية في جامعة طرابلس / مركز البحوث والاستشارات والتدريب.</p>

الأوراق العلمية المنشورة:

Published scientific papers:

1-Molecular Analysis of Factor VIII (F8) Gene Mutations and Its Detection in Libyan Patients with Hemophilia A , Libyan Journal of Veterinary and Medical Sciences, December 2015 Vol. 1 (2): .	1- التحليل الجزيئي للطفرات الجينية للعامل الثامن (F8) واكتشافه في المرضى الليبيين المصابين بالهيموفيليا (أ) ، المجلة الليبية للعلوم البيطرية والطبية ، ديسمبر 2015 م. 1 (2): .
2-Molecular Analysis of Breast Cancer 1 (BRCA1) Gene Mutations (5382insc and 185delag) and Its Detection in Libyan Women with Breast Cancer , Libyan Journal of Veterinary and Medical Sciences, June 2016 Vol. 2(1):21-26.	2- التحليل الجزيئي لسرطان الثدي 1 (BRCA1) الطفرات الجينية (insc5382 و delag185) واكتشافها لدى النساء اللبيبات المصابات بسرطان الثدي ، المجلة الليبية للعلوم البيطرية والطبية ، يونيو 2016 المجلد. 2 (1): 21-26.
3-The Epidemiology Characteristics and Trends of Lung Cancer Incidence in Tripoli, Libya , Tripolitana Medical Journal; 2023, Vol. 12, No. 1, pp 1-5.	3- الخصائص الوبائية واتجاهات الإصابة بسرطان الرئة في طرابلس، ليبيا، مجلة طرابلس الطبية؛ 2023، المجلد. 12، العدد الأول، ص 1-5.

دورات في التنمية البشرية:

Courses in Human development:

She participated in the following human development courses lectures: -	شاركت في محاضرات دورات التنمية البشرية الآتية:-
<ol style="list-style-type: none">1.The art of recitation.2. How do you achieve your goal.3. Effective communication skills.4. Administrative leadership.5. Fatty maps.6. Think outside the box. <p>- I have been awarded certificates of participation in these courses approved by the academic university.</p>	<ol style="list-style-type: none">1. فن الإلقاء.2. كيف تحقق هدفك.3. مهارات التواصل الفعال.4. القيادة الإدارية.5. الخرائط الذهنية.6. التفكير خارج الصندوق. <p>..... وقد منحت شهادات مشاركة في هذه الدورات ومعتمدة من الجامعة الأكاديمية .</p>

<p>1. Personal planning workshop. 2. Strategic planning. 3. Financial intelligence. 4. How to sell something from nothing. 5. Health and beauty. - I have been awarded certificates of participation in these courses approved by the Ministry of Labor and Rehabilitation, Tripoli.</p>	<p>1. ورشة عمل في التخطيط الشخصي. 2. التخطيط الإستراتيجي. 3. الذكاء المالي. 4. كيف تباع شيء من لا شيء. 5. الصحة والجمال. - وقد منحت شهادات مشاركة في هذه الدورات ومعتمدة من وزارة العمل والتأهيل طرابلس.</p>
--	--

Activities and Programs:

الانشطة والبرامج:

<p>✚ Collaborating with the Faculty of Human Medicine in the Biology Laboratory for the academic year 2003/2004.</p>	<p>✚ متعاونة بكلية الطب البشري في معمل الأحياء للعام الجامعي 2004/2003م.</p>
<p>✚ Cooperating with the College of Pharmacy in teaching practical animal science 2004/2005.</p>	<p>✚ متعاونة بكلية الصيدلة في تدريس عملي علم الحيوان 2005/2004م.</p>
<p>✚ Cooperating with the College of Medical Technology / Department of Public Health in teaching a practical histology for two consecutive years 2006/2007 and 2007/2008.</p>	<p>✚ متعاونة بكلية التقنية الطبية / قسم الصحة العامة في تدريس عملي علم الانسجة لمدة سنتين على التوالي 2007/2006، 2008/2007م.</p>
<p>✚ Assigned as a member of the committee to review the results of the final examinations for the 2007/2008 academic year.</p>	<p>✚ كُلفت كعضو بلجنة مراجعة لنتائج الامتحانات النهائية للعام الجامعي 2008/2007م.</p>
<p>✚ I participated in teaching practical medical parasitology for the 2008/2009 academic year.</p>	<p>✚ شاركت بتدريس عملي علم الطفيليات الطبية للعام الجامعي 2009/2008م.</p>
<p>✚ I was assigned to supervise the Medical Parasitology Laboratory at the Department of Public Health for the academic year 2008/2009.</p>	<p>✚ كُلفت بإشراف على معمل لعلم الطفيليات الطبية بقسم الصحة العامة للعام الجامعي 2009/2008م.</p>
<p>✚ I participated in the activities of the second scientific conference on communicable and endemic diseases from 15 to 18 / May / 2009.</p>	<p>✚ شاركت في فعاليات المؤتمر العلمي الثاني للأمراض السارية والمتوطنة في الفترة من 15 إلى 18 / مايو / 2009م.</p>
<p>✚ I was assigned as a member of the Monitoring Committee for the final results of the academic year 2008/2009 and I made statistics for those results using Microsoft Excel.</p>	<p>✚ كُلفت كعضو بلجنة الرصد للنتائج النهائية للعام الجامعي 2009/2008م وقمت بعمل إحصائيات لتلك النتائج باستخدام Microsoft Excel.</p>
<p>✚ I was assigned as a member of the Equivalency Committee for the academic</p>	<p>✚ كُلفت كعضو بلجنة المعادلة للعام الجامعي 2010/2009م.</p>

year 2009/2010.	
✚ I taught my work in medical parasitology for the academic year 2009/2010.	✚ قمت بتدريس عملي علم الطفيليات الطبية للعام الجامعي 2010/2009م.
✚ I monitored the final results for the academic year 2009/2010 for a second and fourth year.	✚ قمت برصد النتائج النهائية للعام الجامعي 2010/2009م لسنة ثانية ورابعة.
✚ I was assigned a mission to the Department of Public Health with study and examinations in the faculty for the academic year 2010/2011.	✚ كُلفت بمهمة لقسم الصحة العامة مع الدراسة والامتحانات بالكلية للعام الجامعي 2011/2010م.
✚ I taught my work in medical parasitology for the 2010/2011 academic year.	✚ قمت بتدريس عملي علم الطفيليات الطبية للعام الجامعي 2011/2010م.
✚ I monitored the final results for the academic year 2010/2011 for the fourth year, the first round, and made statistics for those results using Microsoft Excel.	✚ قمت برصد النتائج النهائية للعام الجامعي 2011/2010م لسنة رابعة الدور الأول وعمل إحصائيات لتلك النتائج باستخدام Microsoft Excel.
✚ I was assigned as a member of the committee for preparing graduate transcripts for the 2010-2011 academic year.	✚ كُلفت كعضو بلجنة تجهيز كشوفات الخريجين للعام الجامعي 2011-2010م.
✚ I taught the theoretical course (Zoology) for medical preparations at the Faculty of Human Medicine / University of Tripoli for the academic year 2010/2011.	✚ قمت بتدريس مقرر النظري (علم الحيوان Zoology) للأعداديات الطبية بكلية الطب البشري / جامعة طرابلس للعام الجامعي 2011/2010م.
✚ I taught the theoretical course (Environmental Health) in the Department of Public Health for students of the academic year 2011/2012, 2012-2013, 2013-2014.	✚ قمت بتدريس مقرر النظري (الصحة البيئية Environmental Health) بقسم الصحة العامة لطلبة نظام السنة للعام الجامعي 2012/2011م ، 2013-2012م ، 2013-2014م .
✚ I participated in a Power point presentation entitled "To assess the health and psychological status of the elderly in Tripoli" on the World Health Day at the National Center for Communicable and Endemic Diseases on 4/7/2012.	✚ شاركت بعرض Power point بعنوان "التقييم الحالة الصحية والنفسية للمسنين في طرابلس" في اليوم العالمي للصحة بالمركز الوطني للأمراض السارية والمتوطنة في يوم 2012/4/7م.
✚ I was charged with undertaking the tasks of coordinating studies and examinations in the general section of the semester system and the advanced semester system examinations for the academic year 2011-2012.	✚ كُلفت بتولي مهام تنسيق الدراسة والامتحانات بالقسم العام لنظام الفصل وامتحانات نظام الفصل المتقدم للعام الجامعي 2012-2011م.
✚ I was assigned the duties of the head of the general department by Resolution No. (5) issued by the Dean of the Faculty of Medical Technology / University of Tripoli on 01/10/2012 and the President of the University of Tripoli No. (2553) for the year 2015 and I presented my exemption from the duties of the head of the General Department on 01/01/2017.	✚ كُلفت بمهام رئيس القسم العام بقرار رقم (5) صادر عن عميد كلية التقنية الطبية / جامعة طرابلس بتاريخ 2012/10/1م وقرار رئيس جامعة طرابلس رقم (2553) لسنة 2015م وقدمت إعفائي من مهام رئيس القسم العام بتاريخ 2017/01/01م .

<p>✚ I monitored the final results of the spring semester for the supplementary students in the general department, the transfer students in the scientific departments of the semester system, and the transfer students in the scientific departments of the year system for the academic year 2011-2012.</p>	<p>✚ قمت برصد النتائج النهائية لفصل الربيع لطلبة التكميلي بالقسم العام والطلبة المرشحين بالأقسام العلمية بنظام الفصل والطلبة المرشحين بالأقسام العلمية بنظام السنة للعام الجامعي 2011-2012 م .</p>
<p>✚ I monitored the final results of the fall semester for the supplementary students in the general department, the transfer students in the scientific departments of the semester system, and the transfer students in the scientific departments of the year system for the academic year 2011-2012.</p>	<p>✚ قمت برصد النتائج النهائية لفصل الخريف لطلبة التكميلي بالقسم العام والطلبة المرشحين بالأقسام العلمية بنظام الفصل والطلبة المرشحين بالأقسام العلمية بنظام السنة للعام الجامعي 2011-2012 م .</p>
<p>✚ I was assigned the duties of coordinator of studies and examinations in the general department during the academic year 2012-2013, 2013-2014.</p>	<p>✚ كُلفْتُ بتولي مهام منسق الدراسة والامتحانات بالقسم العام خلال العام الجامعي 2012-2013 م ، 2013-2014 م.</p>
<p>✚ I monitored the final results of the spring semester for the supplementary students in the general department and the transfer students in the scientific departments for the 2012-2013 academic year.</p>	<p>✚ قمت برصد النتائج النهائية لفصل الربيع لطلبة التكميلي بالقسم العام والطلبة المرشحين بالأقسام العلمية للعام الجامعي 2012-2013 م .</p>
<p>✚ I monitored the final results of the summer semester for the students of the scientific departments for the academic year 2012-2013.</p>	<p>✚ قمت برصد النتائج النهائية لفصل الصيف لطلبة المرشحين بالأقسام العلمية للعام الجامعي 2012-2013 م .</p>
<p>✚ I was assigned to the committee to prepare student statements related to the general department for all scientific departments of the faculty for the academic year 2009-2010, 2010-2011, 2011-2012, 2012-2013, 2013-2014, 2014-2015.</p>	<p>✚ كُلفْتُ بلجنة إعداد كشوفات الطلبة المتعلقة بالقسم العام لجميع الأقسام العلمية بالكلية للعام الجامعي 2009-2010 م ، 2010-2011 م ، 2011-2012 م ، 2012-2013 م ، 2013-2014 م ، 2014-2015 م .</p>
<p>✚ I taught the theoretical course (I Medical Parasitology) in the Department of Public Health for students of the third semester of spring for the 2012-2013 academic year, and fall for the academic year 2013-2014.</p>	<p>✚ قمت بتدريس مقرر النظري (علم الطفيليات الطبية I Medical Parasitology) بقسم الصحة العامة لطلبة الفصل الثالث الربيع للعام الجامعي 2012-2013 م ، والخريف للعام الجامعي 2013-2014 م .</p>
<p>✚ I placed the general department students in the scientific departments during the 2012-2013 academic year, 2013-2014.</p>	<p>✚ قمت بتنسب طلبة القسم العام بالأقسام العلمية خلال العام الجامعي 2012-2013 م ، 2013-2014 م.</p>
<p>✚ I was assigned to conduct equations for students of changing course for the 2011-2012 academic year.</p>	<p>✚ كُلفْتُ بإجراء معادلات لطلبة تغيير المسار للعام الجامعي 2011-2012 م .</p>
<p>✚ Member of the faculty study and examinations committee for the academic year 2012-2013, 2013-2014.</p>	<p>✚ عضو في لجنة الدراسة والامتحانات بالكلية للعام الجامعي 2012-2013 م ، 2013-2014 م .</p>

<p>✚ I was assigned by the decision of the President of the University of Tripoli No. (2630) for the year 2013 as a member of the committee that undertakes the work on naming, coding and calculating the number of units for each course and the cumulative total of the scientific departments of the scientific departments of the Faculty of Medical Technology for the academic year 2013-2014.</p>	<p>✚ كُلفْتُ بقرار من رئيس جامعة طرابلس رقم (2630) لسنة 2013م كعضو باللجنة التي تتولى العمل على تسمية وترميز وحساب عدد الوحدات لكل مقرر ومجموع الوحدات التراكمية للأقسام العلمية بكلية التقنية الطبية للعام الجامعي 2013-2014م .</p>
<p>✚ It cooperated with Al-Maharah Institute to teach a course (Pediatric Diseases) and an (Epidemology) course for students of the fourth semester of fall and summer 2013-2014.</p>	<p>✚ تعاونت مع معهد المهارة بتدريس مقرر (أمراض الأطفال (Paediatric) ومقرر (علم الوبائيات (Epidemology) لطلبة الفصل الرابع لخريف والصفيف 2013-2014م .</p>
<p>✚ I cooperated with the Mahara Institute to teach a course (Parasitology) for students of the fifth semester of Spring 2013-2014.</p>	<p>✚ تعاونت مع معهد المهارة بتدريس مقرر (علم الطفيليات (Parasitology) لطلبة الفصل الخامس لربيع 2013-2014م.</p>
<p>✚ I monitored the final results of the fall semester for the supplementary students in the general department and the transfer students in the scientific departments for the academic year 2013-2014.</p>	<p>✚ قمت برصد النتائج النهائية لفصل الخريف لطلبة التكميلي بالقسم العام والطلبة المرشحين بالأقسام العلمية للعام الجامعي 2013-2014م .</p>
<p>✚ I monitored the final results of the students of the scientific departments for the spring semester of the academic year 2013-2014, For the fall semester of the academic year 2014-2015.</p>	<p>✚ قمت برصد النتائج النهائية لطلبة المرشحين بالأقسام العلمية لفصل الربيع للعام الجامعي 2013-2014م ، لفصل الخريف للعام الجامعي 2014-2015م.</p>
<p>✚ I taught the theoretical course (Environmental Health) (PH309) in the Department of Public Health to the students of the sixth semester for the fall of the academic year 2014-2015, for the fall and spring of the academic year 2015-2016, for the fall and spring of the academic year 2016-2017, and for the fall and spring of the academic year 2017-2018, For fall and spring for the academic year 2018-2019, for fall for the academic year 2019-2020, fall semester for the academic year 2020-2021, fall and spring for the academic year 2021-2022, fall and spring for the academic year 2022-2023, fall and spring for the academic year 2023-2024, fall for the academic year 2024-2025.</p>	<p>✚ قمت بتدريس مقرر النظري (الصحة البيئية (Environmental Health) (PH309) بقسم الصحة العامة لطلبة الفصل السادس لخريف العام الجامعي 2014-2015م ، لخريف والربيع للعام الجامعي 2015-2016م ، لخريف والربيع للعام الجامعي 2016-2017م ، لخريف والربيع للعام الجامعي 2017-2018م ، لخريف والربيع للعام الجامعي 2018-2019م ، لخريف العام الجامعي 2019-2020م ، فصل الخريف للعام الجامعي 2020-2021م ، الخريف والربيع للعام الجامعي 2021-2022م ، الخريف والربيع للعام الجامعي 2022-2023م ، الخريف والربيع للعام الجامعي 2023-2024م ، الخريف للعام الجامعي 2024-2025م .</p>
<p>✚ I was assigned to supervise and prepare cards for some of the third, fourth, fifth and sixth semester students in the Public Health</p>	<p>✚ كلفت بالإشراف وإعداد البطاقات لبعض من طلبة الفصل الثالث والرابع والخامس والسادس بقسم الصحة العامة إلى أن يتم</p>

Department until they are graduated.	تخرجهم .
I participated in a workshop on modern technologies for treating diabetes at the National Center for the Treatment of Diabetes and Endocrinology from 12-14 / 6/2014.	قمت بالمشاركة بورشة العمل حول التقنيات الحديثة لعلاج السكري بالمركز الوطني لعلاج أمراض السكر والغدد الصماء في الفترة 12-14/6/2014م .
I was assigned to assume the duties of the Student Affairs Coordinator in the Department of Public Health for all students of the open semester system on 7/29/2015.	كلفني بتولي مهام منسق شئون الطلبة بالقسم الصحة العامة لجميع طلبة نظام الفصل المفتوح بتاريخ 2015/7/29م .
As a member of the committee, I was assigned to conduct the first admission exams for the fall semester students and the second for the spring semester students for students of the Faculty of Medical Technology / University of Tripoli for the academic year 2015-2016.	كلفني كعضو بلجنة إجراء امتحانات المفاضلة الأولى لطلبة فصل الخريف والثانية لطلبة فصل الربيع لطلبة كلية التقنية الطبية / جامعة طرابلس للعام الجامعي 2015-2016م.
As a member of the committee, I was assigned to conduct the first admission exams for the fall semester students and the second for the spring semester students for students of the Faculty of Medical Technology / University of Tripoli for the academic year 2016-2017.	كلفني كعضو بلجنة إجراء امتحانات المفاضلة الأولى لطلبة فصل الخريف والثانية لطلبة فصل الربيع لطلبة كلية التقنية الطبية / جامعة طرابلس للعام الجامعي 2016-2017م.
As a member of the committee to review the internal regulations of the Faculty of Medical Technology at the University of Tripoli in the academic year 2017-2018 AD, by the decision of the President of the University No. (1858) for the year 2017 AD dated 9/18/2017.	كلفني كعضو بلجنة مراجعة اللائحة الداخلية لكلية التقنية الطبية بجامعة طرابلس في العام الجامعي 2017-2018م بقرار من رئيس الجامعة رقم (1858) لسنة 2017م المؤرخ في 2017/9/18م.
I taught the theoretical course (Genetic and Community Health) (PH412) in the Department of Public Health for students of the fall eighth semester of the academic year 2017-2018, and the fall and spring of the academic year 2018-2019, Fall semester for the academic year 2020-2021, spring and fall semester 2022-2023, spring and fall semester 2023-2024 .	قمت بتدريس مقرر النظري (الوراثة وصحة المجتمع Genetic and Community Health) (PH412) بقسم الصحة العامة لطلبة الفصل الثامن الخريف للعام الجامعي 2017-2018م ، الخريف والربيع للعام الجامعي 2018-2019م ، فصل الربيع ، فصل الخريف للعام الجامعي 2020-2021م ، فصل ربيع وخريف 2022-2023م ، فصل ربيع وخريف 2023-2024م .
I taught (Ecology) in the theoretical course (Biology) in the General Department for the fall first semester of the academic year 2017-2018.	قمت بتدريس (جزء البيئة Ecology) في مقرر النظري (علم الأحياء Biology) بالقسم العام لطلبة الفصل الأول الخريف للعام الجامعي 2017-2018م .
Cooperating with the National University of Tripoli, the Department of Medical Laboratory Sciences, in teaching the Parasitology (II) course for the spring	متعاونة مع جامعة طرابلس الأهلية قسم علوم المختبرات الطبية في تدريس مقرر علم الطفيليات (II) لفصل الربيع للعام الجامعي 2017-2018م .

semester of the 2017-2018 academic year.	
<p>✚ Cooperating with the Academic University / College of Dentistry in teaching the biochemistry (II) course for the spring semester of the academic year 2017-2018 for the fall, spring and summer semesters for the academic year 2018-2019.</p>	<p>✚ متعاونة مع جامعة الأكاديمية / كلية الأسنان في تدريس مقرر الكيمياء الحيوية (II) لفصل الربيع للعام الجامعي 2017-2018 م ، لفصل الخريف والربيع والصيف للعام الجامعي 2018-2019 م ، فصل الخريف للعام الجامعي 2019-2020 م .</p>
<p>✚ Cooperating with the Academic University / College of Dentistry in teaching the histology (II) course for the spring semester of the academic year 2017-2018, for the fall semester of the academic year 2018-2019.</p>	<p>✚ متعاونة مع جامعة الأكاديمية / كلية الأسنان في تدريس مقرر علم الأنسجة (II) لفصل الربيع للعام الجامعي 2017-2018 م ، لفصل الخريف للعام الجامعي 2018-2019 م .</p>
<p>✚ Cooperating with the National University of Tripoli, the Department of Medical Laboratory Sciences, in teaching the Parasitology (I) course for the fall semester of the academic year 2018-2019.</p>	<p>✚ متعاونة مع جامعة طرابلس الأهلية قسم علوم المختبرات الطبية في تدريس مقرر علم الطفيليات (I) لفصل الخريف للعام الجامعي 2018-2019 م .</p>
<p>✚ Cooperating with the Academic University / College of Dentistry in teaching the biochemistry (I) course for the fall and spring semesters for the academic year 2018-2019.</p>	<p>✚ متعاونة مع جامعة الأكاديمية / كلية الأسنان في تدريس مقرر الكيمياء الحيوية (I) لفصل الخريف والربيع للعام الجامعي 2018-2019 م ، فصل الخريف للعام الجامعي 2020-2021 م .</p>
<p>✚ Cooperating with the Academic University / College of Dentistry in teaching the histology (I) course for the fall semester of the academic year 2018-2019.</p>	<p>✚ متعاونة مع جامعة الأكاديمية / كلية الأسنان في تدريس مقرر علم الأنسجة (I) لفصل الخريف للعام الجامعي 2018-2019 م .</p>
<p>✚ I taught the theoretical course (Biochemistry) (MTPH211) (Bio332) in the Department of Public Health and the Department of Dental Technology (MTDT211) to students of the third semester, fall and spring for the academic year 2018-2019, fall and spring for the academic year 2019-2020, fall and spring for the academic year 2020-2021, fall and spring for the academic year 2021-2022, fall and spring for the academic year 2022-2023, fall and spring for the academic year 2023-2024.</p>	<p>✚ قمتُ بتدريس مقرر النظري (الكيمياء الحيوية العامة) وقسم تقنية الأسنان (MTDT211) لطلبة الفصل الثالث ، الخريف والربيع للعام الجامعي 2018-2019 م ، الخريف والربيع للعام الجامعي 2019-2020 م ، الخريف والربيع للعام الجامعي 2020-2021 م ، الخريف والربيع للعام الجامعي 2021-2022 م ، الخريف والربيع للعام الجامعي 2022-2023 م ، الخريف والربيع للعام الجامعي 2023-2024 م .</p>
<p>✚ I was assigned as a member by decision of the Dean of the College of Medical Technology No. (4) for the year 2019 in the Disciplinary Committee of the Faculty of Medical Technology / University of Tripoli.</p>	<p>✚ كُلفت كعضو بقرار من عميد كلية التقنية الطبية رقم (4) لسنة 2019م في لجنة التأديب بكلية التقنية الطبية / جامعة طرابلس .</p>
<p>✚ I was assigned as a coordinator for the graduate students in the Department of Public Health / Faculty of Medical Technology / University of Tripoli in the</p>	<p>✚ كُلفت كمنسق لطلبة الخريجين بالقسم الصحة العامة / كلية التقنية الطبية / جامعة طرابلس في محضر إجتماع القسم المؤرخ بتاريخ 2019/1/24م ومستمر حتى الآن .</p>

minutes of the department's meeting dated 1/24/2019 , and it continues until now.	
✚ I taught the theoretical course (Histology and Histology (I)) to students of the third semester of the scientific departments of the college, which are the Department of Public Health, the Department of Retirement Tasree'ah Al-Tareeqa, the Department of Medical Laboratory Sciences, and the Department of Physiotherapy and Diagnostic for the fall semester 2020-2021.	✚ قمت بتدريس مقرر النظري (علم الأنسجة Histology & Histology (I)) لطلبة الفصل الثالث للأقسام العلمية بالكلية وهي قسم الصحة العامة وقسم التخدير والعناية الفانقة وقسم علوم المختبرات الطبية وقسم العلاج الطبيعي وقسم الأشعة التشخيصي لفصل الخريف للعام الجامعي 2020-2021م .
✚ On 02/01/2021, I was assigned the duties of the Study and Examination Coordinator in the General Department of the College of Medical Technology/ University of Tripoli.	✚ تم تكليفي بتاريخ 2021/02/01م بمهام منسق الدراسة والامتحانات بالقسم العام بكلية التقنية الطبية / جامعة طرابلس .
✚ Collaborating with Ibn Al-Nafis College / Department of Public Health in teaching the Biochemistry course (I, II) for the fall and spring semesters of the academic year 2021-2022.	✚ متعاونة مع كلية ابن النفيس / قسم الصحة العامة في تدريس مقرر الكيمياء الحيوية (I,II) لفصل الخريف والربيع للعام الجامعي 2021-2022م .
✚ On 10/11/2022, I was assigned the duties of study and examination coordinator in the Department of Public Health at the Faculty of Medical Technology / University of Tripoli , and it continues until now.	✚ تم تكليفي بتاريخ 2022/10/11م بمهام منسق الدراسة والامتحانات بالقسم الصحة العامة بكلية التقنية الطبية / جامعة طرابلس ومستمرة حتى الآن .

Signature :

Name: Dr. Nadia Nouredin Essarbout

Date : 28/10/2024